
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 18. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 520
Kan ministeren bekræfte, at regeringen i beregningerne af besparelsen ved at
yde statslån til almene boliger i stedet for realkreditlån, antager en løbetid for
gælden på 8 år, og at dette er i modstrid med, hvad der blev antaget i 2014-
rapporten ”Den almene boligsektors effektivisering” fra Ministeriet for By, Bolig
og Landdistrikter, hvor der blev anvendt en løbetid på 5 år til den samme type
beregning?
Spørgsmålet ønskes besvaret forud for besvarelsen af samrådsspørgsmål
AY.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benny.Engelbrecht@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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